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مدیرکل اوقاف البرز:
هیچ نیرویی نمی تواند مردم را از 

حضور در انتخابات منع کند

گفت:  البرز  خیریه  امور  و  اوقاف  مدیرکل 
انتخاب و گزینش افراد یک وظیفه بوده و نباید 
از روی احساسات و تعصبات صورت گیرد بلکه 
باید فردی را که انتخاب می کنیم صادق، اصلح، 
متدین، انقلابی، ولایی، خداترس و باتقوا باشد و 

مصالح عمومی را بر فردی اولویت دهد.
به  اشاره  با  با  علی دشتکی   الاسلام  حجت 
نزدیکی ایام انتخابات و لزوم حضور حداکثری 
در پای صندوق های رای، تصریح کرد: مردم در 
چهار دهه گذشته ثابت کرده اند که پای انقلاب 
در  بوده  نیاز  که  جا  هر  و  ایستاده اند  نظام  و 
صحنه حضور داشته اند و امروز هم هیچ نیرویی 
نمی تواند آنها از حضور درپای صندوق های رای 

منع کند.
وی با تاکید بر اینکه حضور مردم در انتخابات 
است،  آنها  آگاهی  و  شناخت  نماد  رو  پیش 
گفت: امروز دشمن سعی دارد از هر طریقی 
که می تواند به نظام و انقلاب ضربه وارد کند 
و یکی از این روش ها کمرنگ جلوه دادن میزان 
مشارکت مردم در انتخابات پیش رو است به 
همین دلیل مردم باید بیش از گذشته به هوش 

باشند و این بار هم دسیسه آنها را خنثی کنند.
وی ابراز کرد: شرکت در انتخابات وظیفه ای 
در  می خواهد  که  کسی  هر  و  است  همگانی 
تعیین سرنوشت خود مشارکت داشته باشد ۱۱ 

اسفندماه پای صندوق رای حاضر  شود.
حجت الاسلام دشتکی با تاکید بر اینکه حضور 
در انتخابات باید آگاهانه و انتخاب نامزد مورد 
به  توجه  با  و  واقعیت ها  با  باید متناسب  نظر 
انتخاب  کرد:  تصریح  باشد،  نامزدها  تجربیات 
نامزدی امین، شایسته، متعهد، مقاوم، توانمند 

و تابع محض ولایت نیاز امروز کشور است.
شخص  هر  باید  اینکه  بیان  با  مسئول  این 
پای  در  به حضور  را  دیگران  باید  واجد شرایط 
امنیت  افزود:   کند،  دعوت  رای  صندوق های 
رزمندگان،  حضور  نتیجه  اسلامی  ایران  امروز 
شهداء و مدافعان حرم در میدان نبرد حق علیه 
باطل است و تکلیف شرعی و وظیفه همه ماست 
که برای سرنگونی توطئه دشمنان در این صحنه 

حضور پررنگی داشته باشیم.
انتخاب  ضرورت  بر  تاکید  با  پایان  در  وی 
افراد  گزینش  و  انتخاب  داد:  توضیح  شایسته 
و  احساسات  از روی  نباید  و  بوده  یک وظیفه 
که  را  فردی  باید  بلکه  گیرد  صورت  تعصبات 
انتخاب می کنیم صادق، اصلح، متدین، انقلابی، 
ولایی، خداترس و باتقوا باشد و مصالح عمومی 

را بر فردی اولویت دهد.

شهرداری در قبال پاکسازی پسماند 
عفونی هیچ مسؤولیتی ندارد

رئیس کمیسیون محیط زیست شورای شهر 
خانه  دومین  جانمایی  از  بازدید  ضمن  کرج 
بازیافت کرج، گفت: در نظر داریم شرایطی را 
فراهم کنیم تا مراکز درمانی، بیمارستان ها، مطب 
پزشکان و... پسماند خود را طبق قانون عاری 
از آلودگی و عفونت به مدیریت شهری تحویل 
محیط  کمیسیون  رئیس  چپردار،  جواد  دهند. 
زیست شورای شهر کرج، در حاشیه بازدید از 
دومین خانه بازیافت در عظیمیه کرج، با بیان 
از  زباله  تفکیک  راستای  در  فرهنگسازی  اینکه 
مبدا باید با جدیت دنبال شود، گفت: امیدواریم 
با  را  کافی  همراهی  مسیر  این  در  شهروندان 
مجموعه مدیریت شهری داشته باشند. وی در 
ادامه به مسئله زباله های عفونی اشاره کرد و 
افزود: در این راستا نیاز داریم تا مراکز درمانی، 
مطب های پزشکی و بیمارستان ها نیز طبق قانون 
موجود اقدام کنند. عضو شورای شهر کرج در 
ادامه اضافه کرد: در نظر داریم شرایطی را فراهم 
کنیم تا آزمایشگاه ها و مراکز درمانی مجاب شوند 
تا پسماند خود را عاری از عفونت به مدیریت 
کرد:  تصریح  چپردار  دهند.  تحویل  شهری 
مدیریت شهری در قبال پسماند عفونی و هیچ 
مسؤولیتی ندارد و امیدواریم تمامی جامعه هدف 

خود را موظف به حرکت در مسیر قانون بکنند.

دعوت مدیر کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی خوزستان از مردم برای 

حضور پرشور در انتخابات

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان 
گفت: در گام نخست همه را برای شرکت در 
انتخابات و در گام دوم برای انتخاب درست که 
به پیشرفت و توسعه استان کمک کند؛ دعوت 
می کنیم. مجید منادی، مدیر کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی خوزستان در دیدار جمعی از اصحاب 
هنر، فرهنگ و رسانه که در دفتر امام جمعه 
برگزار شد؛ با اشاره به اهمیت و تاثیر دوازدهمین 
دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی و انتخابات 
مجلس خبرگان رهبری گفت: به یاری خداوند 
این دوره از انتخابات نیز مانند همیشه پر شور 
اصلی  راهبرد  چهار  و  بود  خواهد  گذار  اثر  و 
و  سلامت  رقابت،  مشارکت،  شامل  انتخابات 

امنیت انتخابات را شاهد خواهیم بود.
رسانه  و  فرهنگ  هنر،  عرصه  فعالان  منادی 
را مطالبه گر و دغدغه مند نسبت به آرمان های 
استان  پیشرفت  و  کشور  پیشرفت  انقلاب، 
دانست و گفت: اهالی فرهنگ و هنر هیچگاه 
نسبت به رویدادهای مهمی همچون انتخابات 

بی تفاوت نبوده و همواره در صحنه هستند.
در  پویش شرکت  و  نهضت  به  اشاره  با  وی 
انتخابات ابراز امیدواری کرد و گفت: اگر کسانی 
همچنان برای شرکت در انتخابات تردید دارند به 

این عرصه ورود کنند.
مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان 
افزود: در گام نخست همه را برای شرکت در 
انتخابات و در گام دوم برای انتخاب درست که 
به پیشرفت و توسعه استان کمک کند؛ دعوت 
می کنیم. وی با بیان اینکه بنا شده اهالی فرهنگ، 
هنر و رسانه به صورت فصلی با نماینده ولی فقیه 
دیدار داشته باشند گفت: تلاش می کنیم تا در 
این نشست ها دغدغه هنرمندان استان دنبال و 
پیگیری شود. منادی به دیدار هفته اخیر با مقام 
معظم رهبری نیز اشاره کرد و گفت: رهبر در 
این دیدار از خوزستان با عنوان قرارگاه تولیدات 
فرهنگی کشور نام بردند از این رو باید همانطور 
که در سایر عرصه  ها پیشگام هستیم در این 

بخش هم پیشگام باشیم.

تعویض هادی خطوط فوق توزیع 
برق شمال غرب _ زیتون در راستای 

بهبود قابلیت اطمینان و پایداری 
شبکه برق اهواز 

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان از 
شمال غرب  کیلوولت   ۱۳۲ خط  هادی  تعویض 
پروژه های  از  که  ظرفیت  پر  هادی  با  زیتون   _
ضروری برای گذر از پیک مصرف تابستان بوده 

است، خبر داد.
 علی اسدی بیان کرد: عملیات تعویض هادی 
خط ۱۳۲ کیلوولت شمال غرب – زیتون با هادی 
و  نصب  تجهیزات،  تامین  شامل  پرظرفیت 
سیم کشی به طول ۹ کیلومتر مدار به پایان رسید 

و برق دار شد.
این  سرمایه گذاری  ارزش  اینکه  بیان  با  وی   
پروزه ۲۷۰ میلیارد ریال بوده، تصریح کرد: این 
پروژه از پروژه های ضروری جهت گذر موفق از 

پیک سال ۱۴۰۳ بوده است. 
خوزستان  منطقه ای  برق  شرکت  مدیرعامل 
افزایش  توان،  ترانزیت  امکان  افزایش  افزود: 
امکان مانور در شبکه فوق توزیع منطقه، بهبود 
قابلیت اطمینان شبکه ناحیه غرب و شرق اهواز، 
افزایش پایداری و تامین برق مشترکین خانگی 
و صنعتی و متعادل سازی بار ترانس ها، بهبود 
سطح ولتاژ و افزایش امکان بارگیری از ظرفیت 
از  اهواز  زیتون  کیلوولت   ۱۳۲ پست  منصوبه 

اهداف بهره برداری این پروژه بوده است. 
منطقه ای  برق  شرکت  مدیرعامل  گفته  به 
خوزستان از مهرماه سال ۱۴۰۲ تاکنون ۶ کیلومتر 
پرظرفیت  مدار هادی  کیلومتر  و ۱۴  مدار خط 
تحت  شبکه  توزیع  فوق  و  انتقال  بخش  به 
و  خوزستان  استان های  در  این شرکت  نظارت 
کهگیلویه و بویراحمد اضافه شده است. شرکت 
و  تامین  مسئولیت  خوزستان  منطقه ای  برق 
انتقال برق در ۲ استان خوزستان و کهگیلویه و 

بویراحمد را بر عهده دارد.

به گزارش ابتکار از اصفهان : حسین ادیب رییس 
هیات مدیره کانون وکلای دادگستری استان اصفهان  
ظهر دوشنبه هفتم اسفند ماه ۱۴۰۲  در نشست 
سالروز  یکمین  و  هفتاد  مناسبت  به  که  خبری 
استقلال کانون وکلای دادگستری برگزار شد، اظهار 
داشت: استقلال کانون وکلا اصل پذیرفته شده بین 
المللی است زیرا وکیل دادگستری برای یک دادرسی 
حاکمیت  به  نباید  مردم  حقوق  حفظ  و  عادلانه 
وابستگی داشته باشد و مضاف بر آن نباید واهمه ای 

در انتخاب موکل و نوع پرونده داشته باشد.
وی با بیان اینکه وکیل باید آزادانه وکالت پرونده ای 
را برعهده گیرد و بدون ترس و واهمه و نگرانی از 
ابطال پروانه وکالت از موکل خود دفاع کند، افزود: 
۷۱ سال فعالیت کانون های وکلا به واسطه این اصل 
غیر قابل خدشه ای است که نفع آن برای حاکمیت و 

مردم خواهد بود.
اصفهان  استان  دادگستری  وکلای  کانون  رئیس 
با تاکید بر اینکه استقلال کانون و وکیل مستقل از 
بدیهیات قانون قضائی کشور است، خاطرنشان کرد: 
این در حالی است که طی سال های اخیر با مشکلات 
اسلامی  شورای  مجلس  ناحیه  از  ویژه  به  خاصی 

درخصوص فعالیت کانون مواجه بودیم.
سال  هر  وکالت  نهاد  اینکه  به  اشاره  با  ادیب 
داد:  ادامه  است،  مواجه  جدیدی  هجمه های  با 
جلسات  در  سراسری  اتحادیه  و  وکلا  کانون های 
متعددی از مجلس درخواست کرد زمانی که در نظر 
دارند قانونی را تصویب کنند باید از وکلا نظر خواهی 
کنند  قضائی شرکت  کمیسیون  در جلسه  و  شود 
اما متأسفانه می بینیم مصوبات آنی و فوری و غیر 

کارشناسی در مجلس اتفاق می افتد.
قوانین  حتی  موارد  برخی  در  اینکه  بیان  با  وی 
به  رسانی  اطلاع  بدون  را  وکالت  نهاد  درخصوص 
تصویب می رسانند، افزود: در لایحه برنامه هفتم 
توسعه یک مرتبه تبصره ای اضافه کردند مبنی بر 
تولیدی  شرکت های  در  حقوقی  کارشناسان  اینکه 
می توانند به عنوان نماینده خصوصی آنان در دادگاه 

دفاع کنند.
اصفهان  استان  دادگستری  وکلای  کانون  رئیس 
تصریح کرد: متأسفانه در این دوره از مجلس شورای 
اسلامی ، بعضی  نمایندگان دید منفی به کانون های 
و  کانون طرح  این  برای  را  وکلا داشتند و مسائلی 
تصویب و دامنه فعالیت نهاد وکالت و استقلال آن 

را محدود تر کردند.
ادیب ادامه داد: مجلس با طرح تحقیق و تفحص 
کانون های وکلا بررسی کردند که چه نهادهایی از 
بودجه دولتی استفاده می کنند در حالی که کانون 
وکلا یک ریال از بودجه دولتی استفاده نمی کند و 

ریالی بودجه دولتی ندارد.
که  است  این  برخی  ذهنیت  اینکه  بیان  با  وی 
باید محدود شوند، گفت: در این  کانون های وکلا 
صدور  تسهیل  قانون  خصوص  به  اخیر  مباحث 
مجوزهای کسب و کار، قوه قضائیه در کنار کانون 
وکلا قرار گرفته است زیرا آثار منفی  این قانون به 

مردم برمی گردد.
اصفهان  استان  دادگستری  وکلای  کانون  رئیس 
با بیان اینکه مجلسی ها طرحی دادند که بر اساس 

آن آزمون های کانون وکلا را حذف کنند، خاطرنشان 
کرد: معاون رئیس جمهوری و بسیاری از مسؤولان 
کردند  مخالفت  طرح  این  با  کشور  کارشناسان  و 
اما متأسفانه کمیسیون قضائی مجلس کار خود را 
می کند و حتی گاهی طرح و لایحه ای درخصوص 
نهاد وکلا در کمیسیون قضائی مطرح نمی شود گاهی 
با چنین مسائلی مواجه هستیم اما خوشبختانه در 

این زمینه دادگستری روشنگرانه عمل کرد.
اشاره  وکلا  بین  بیکاری  بحران  به موضوع  ادیب 
کرد و افزود: در این زمینه از قوه قضائیه و مجلس 
اجباری  پرونده ها  در  وکالت  که  کردیم  درخواست 
شود زیرا بسیاری از شکایت هایی که به واسطه طرح 
نادرست دعوی توسط خود افراد طرح می شود پس 
از طی ۹ ماه تا یکسال سپری شدن روند رسیدگی 
توسط دادگاه رد می شود زیرا کسی که این دعوی را 

طرح کرده حقوق دان نبوده است.
وی با اشاره به اینکه بسیاری از دعاوی اشتباهی 
که مطرح می شود توسط مردم مطرح شده و همین 
علت رد می شوند، اضافه کرد: کمتر از ۳۰ درصد 
پرونده های ما در استان دارای وکیل است که این 
شرایط سبب شده علاوه بر اطاله دادرسی هزینه هایی 

به مردم برای دادخواست تحمیل شود و از سوی 
دیگر وقت قضات گرفته می شود و واقعاً اگر قانون 
گذار ما به این مسائل توجه داشته باشد در می یابد 
که با اجباری شدن وکالت هم بحران بیکار شدن 
وکلا کم خواهد شد و دادگستری نیز خروجی بهتری 

خواهد داشت.
اصفهان  استان  دادگستری  وکلای  کانون  رئیس 
به  مربوط  مسائل  به  کانون  ورود  درخصوص 
پرونده های متهمان حوادث سال گذشته در اصفهان، 
اظهار داشت: آنچه که ما در ارتباط با حوادث سال 
گذشته ورود کردیم در دو قسمت تقسیم می شود 
اینکه در بسیاری از پرونده ها مردم توانایی  و اول 
اینکه هزینه وکیل بپردازند، نداشتند و خانواده های 
برخی از افرادی که بازداشت شده بودند توانایی مالی 
نداشتند و متأسفانه اتهامات آنان نیز بسیار سنگین 
بود و از سوی دیگر طبق قوانین همه افراد مشمول 

داشتن وکیل تسخیری یا تعیینی نمی شوند.
ادیب با بیان اینکه سال گذشته تعداد زیادی  از 
برای  دادگستری  مکاتبات  طریق  از  پرونده ها  این 
کانون ارسال می شد که وکیل تسخیری برای آنان 
اختیار کنند، افزود: در این زمینه نیز البته می بایست 

از تبصره ۴۸ و لیستی که قوه قضائیه تعیین کرده 
بود وکالت ها را می پذیرفتیم اما تلاش کردیم و طی 
جلساتی که با مقامات قضائی کشور داشتیم پیشنهاد 
دادیم که تبصره ۴۸ در دادسراها باید استفاده شود 
و به وکلای ما اجازه داده شود که در دادگاه ها از 
موکلان خود دفاع کنند؛ این امر توسط مسؤولان 
قضائی کشور پذیرفته و به صورت بخشنامه ابلاغ 
شد و همکاران ما توانستند در برخی شعب وکالت 

متهمان حوادث سال گذشته را برعهده بگیرند.
وی با بیان اینکه تلاشی که در این زمینه انجام 
دادیم تلاش ملی بود و اثر کشوری داشت، تصریح 
کرد: شکل رسیدگی به پرونده متهمان حوادث سال 
گذشته در دادگاه ها رعایت شد هر چند ممکن است 
برخی بگویند وکلا تشریفاتی هستند اما واقع امر این 

نیست.
اصفهان  استان  دادگستری  وکلای  کانون  رئیس 
و ۱۱۹  هزار  حال حاضر سه  در  کانون  این  گفت: 
نفر عضو دارد که از این تعداد یک هزار و ۱۸۰ نفر 
وکلای خانم هستند؛ همچنین ۱۶۷ نفر از وکلا در 
سال جاری پروانه وکالت خود را تمدید نکردند و ۲۴۴ 

وکیل نیز پروانه های خود را تودیع کردند.

همزمان با هفتاد و یکمین سالروز تصویب لایحه استقلال کانون وکلای دادگستری 

استقلال وکیل امری خدشه ناپذیر است 
هفتادو یک سال از تصویب لایحه استقلال کانون وکلای دادگستری در دوره نخست وزیری مرحوم مصدق از سوی هیات دولت وقت می گذرد، لایحه 
ای که در سال ۱۳۳۳ خورشیدی نیز مجددا از سوی مجلسین) سنا و ملی( تصویب و ابرام شد که البته پس از پیروزی شکوهمند انقلاب اسلامی نیز 
به عنوان قانون پذیرفته شد و در قانون اساسی نیز به صراحت از حق داشتن وکیل از سوی همه متهمان نام برده شد. در همین حال استقلال کانون 
وکلا را می توان یکی از نقاط روشن در تاریخ حقوقی کشور دانست که کمک بسیاری به مبارزه مردم مسلمان ایران علیه دیکتاتوری محمدرضا پهلوی 
کرد،بی دلیل نیست که امام خمینی ) ره( در ابتدای ورود به کشور در سال ۱۳5۷در سخنرانی اولیه خود در پاویون فرودگاه مهرآباد وکلا و قضات شریف 
دادگستری را خطاب قرار داد و زحمات آنها را قدر نهاد، نکته ای که حاصل از استقلال وکلا و تلاش آنها برای پاسداشت حق قانونی دفاع در محاکم 
دادگستری از سوی مردم به شمار می رفت ، در آستانه هفتاد و یکمین سالروز استقلال این نهاد مدنی ، هیات مدیره کانون وکلای دادگستری اصفهان 

طی نشستی خبری به بررسی ابعاد   فعالیت این کانون و مسائل پیرامون آن پرداخت.

در لایحه برنامه 
هفتم توسعه 

یک مرتبه 
تبصره ای 

اضافه کردند 
مبنی بر اینکه 

کارشناسان 
حقوقی در 

شرکت های 
تولیدی 

می توانند به 
عنوان نماینده 
خصوصی آنان 

در دادگاه دفاع 
کنند

آذربایجان شرقی - ماهان فلاح: شهردار تبریز مهمترین پروژه های 
عمرانی سال آینده شهر را تشریح کرد و پروژه فرهنگی خدماتی 
از  بانوان شهر را  شهربانو در زمینی به مساحت ۷۰ هکتار برای 

مهمترین طرح های جدید دانست.
یعقوب هوشیار، ضمن اعلام این خبر اظهار کرد: بودجه پیش 
بینی شده عمرانی شهرداری در سال آینده ۲۴ هزار میلیارد تومان 
است که از جمله پروژه های عمرانی مهم سال آتی می توان به 

احداث مجموعه فرهنگی خدماتی شهربانو با اعتباری بالغ بر ۴۰۰ 
میلیارد تومان و در زمینی به مساحت ۷۰ هکتار اشاره کرد.

وی با بیان اینکه شهرداری تبریز سال آینده ۹۳۰ پروژه  اساسی 
اجرا خواهد کرد، افزود: از مجموع ۹۳۰ پروژه با رقم اعتباری ۲۳ هزار 
و ۳۷۴ میلیارد تومان سهم مناطق ده گانه و مرکز ۶۲5 پروژه معادل 
۱5 هزار و ۲۷۹ میلیارد تومان و سازمان ها و شرکت های تابعه ۳۰5 

پروژه معادل ۸ هزار و ۹5 میلیارد تومان است.

شهردار تبریز با بیان اینکه توجه به حوزه مولدسازی از جمله 
اقداماتی است که سال آینده در دستور کار شهرداری قرار دارد، 
در شهرک جوانان،  واحدهای مسکونی  احداث  کرد:  خاطرنشان 
ساماندهی بحث حاشیه نشینی در شمال تبریز و ساخت واحدهای 
مسکونی در قالب قرارگاه مسکن ارزان قیمت از جمله برنامه های 
حائز اهمیت سال آینده شهرداری است. وی، از پیش بینی بودجه 
احداث ورزشگاه ۱5 هزار نفری خبر داد و تصریح کرد: در صورت 
موافقت شورای اسلامی شهر، احداث ورزشگاهی با هدف برگزاری 
کار  دستور  در  المللی  بین  ورزشی  مسابقات  شکوهتر  با  هرچه 
شهرداری قرار می گیرد. وی، با بیان اینکه عملیات عمرانی احداث 
تقاطع غیرهمسطح معلم و قراملک بی وقفه تداوم دارد، ادامه داد: 
پروژه های تقاطع غیرهمسطح معلم و قراملک و تقاطع حیدرآباد 
مطابق برنامه زمان بندی خرداد ماه سال ۱۴۰۳ به بهره برداری می 
رسد. وی، با بیان اینکه احداث بزرگراه ولایت جزو برنامه های سال 
آتی شهرداری قرار دارد، یادآور شد: احداث مجتمع رفاهی بهشت 
ماندگار، تکمیل پروژه دوکمال در منطقه 5، طراحی پروژه فرهنگی 
میار میار و انتقال تئاتر شهر به این مکان، تکمیل مجتمع رفاهی 
ورزشی ستارخان و رفع نواقص مرکز همایش های بین المللی تبریز 
از اهم پروژه های عمرانی سال آینده شهرداری است. شهردار تبریز 
با بیان اینکه از هفته آینده، هر هفته یک سالن ورزشی چند منظوره 
به بهره برداری می رسد، تصریح کرد: احداث نمایشگاه بین المللی 
در شأن تبریز جهت برگزاری رویدادهای بین المللی از جمله پروژه 
های پیش بینی شده شهرداری برای سال آینده است که در صورت 

موافقت شورای اسلامی شهر اجرا می شود.

"شهربانو" با ۷۰ هکتار مساحت برای بانوان شهر تبریز احداث می شود

رییس کل دادگستری آذربایجان غربی:
کاندیداها حرمت تصمیمات قضایی را به جد رعایت کنند

رییس کل دادگستری آذربایجان غربی گفت: کاندیداها حرمت تصمیمات قضایی و جایگاه حاکمیتی و اقتدار مجموعه های امنیتی 
و ضابطین قضایی را به جد رعایت کنند. ناصر عتباتی در چهارمین جلسه ستاد استانی پیشگیری و رسیدگی به جرایم و تخلفات 
انتخاباتی اظهار کرد: با تلاش همه مجموعه های اجرایی، نظارتی، اطلاعاتی و امنیتی، نظامی و انتظامی و تلاش ها و کمک های 

دستگاه قضائی، استان آذربایجان غربی یکی از استان های با وضعیت بسیار مطلوب و کمترین میزان تخلفات است.
وی ادامه داد: برایر گزارشات واصله، تخلفات حداقلی در استان صورت گرفته که قابل بررسی است و نشان دهنده آن است 
که در یک فضای سالم و قانونمند امور را پیش می بریم. عتباتی افزود: در همه شهرستان ها و حوزه های انتخابی، شعبه ویژه 
رسیدگی به تخلفات انتخاباتی پیش بینی و ابلاغ های ویژه برای کشیک های خاص صادر شده است و همکاران ما در سطح 
شهرستان ها در کنار مجموعه های انتظامی با حضور میدانی، تخلفات را فی المجلس بررسی و اقدام قضائی خواهند داشت. 
رئیس کل دادگستری آذربایجان غربی افزود: همه تلاش می کنیم با اتخاذ تدابیر پیشگیرانه و بازدارنده یک فضای مطلوب، امن و 

سالمی را با حداکثر مشارکت در یک فضای رقابتی دوستانه و سالم شاهد باشیم و در روز جمعه یک حماسه سیاسی خلق شود.
وی در ادامه به دوری کاندیداها از تخریب و تهمت تاکید و گفت: بعضی بی اخلاقی ها از مرکز استان و شهرستان ها گزارش می شود که در ابتدا تاکید و 
توصیه به کاندیداها این است که اخلاق انتخاباتی را حتماً رعایت کنند و برای کسب رأی افراد را تخریب نکنند، همچنین کاندیداها و مسئولین ستادها و طرفداران 
آنها، توانمندی و ظرفیت های خود را ارائه و تمرکزشان بر برنامه های خود باشد و از تهمت و افترا برحزر باشند چراکه با این بی اخلاقی ها، نه تنها توفیقی حاصل 
نمی کنند بلکه فضای مسموم و ناجوانمردانه را حاکم می کند. وی با اشاره به رأی محکومیت مدیریت سابق شهری ارومیه و سو استفاده برخی کاندیداها از یک 
روند قانونی گفت: پرونده ای در حوزه فسادی که به صورت گسترده در مدیریت سابق شهری ارومیه اتفاق افتاده بود، در فرایندی کاملاً شفاف قضائی رسیدگی 
و رأی قانونی صادر گردیده است ولی گزارشات حاکی از این است برخی کاندیداها از آن جهت تخریب رقباء سو استفاده می کنند که به آنها تذکر داده می شود، 
کاندیداها حرمت تصمیمات قضائی و جایگاه حاکمیتی و اقتدار مجموعه های امنیتی و ضابطین قضائی را حتماً به جد رعایت کنند چرا که این رأی در یک فرایند 
کاملاً قانونی، رسیدگی و حم صادر و قطعیت یافته و روند اجرای آن در حل طی شدن است و ۱۱ نفر از محکومان بازداشت و حکم جلب سایر افراد صادر شده 
است و نسبت به تأمین های آنان نیز اقدام شده است. رئیس شورای قضائی آذربایجان غربی افزود: تعجب من از برخی اشخاص صاحب تریبون، کاندیدا است 
که این مسائل را هیجانی و و احساستی بیان می کنند که به آنها تذکر داده می شود غیرمنصفانه و مجرمانه در این مورد صحبت نکنند چرا که برابر قانون تعقیب 

کیفری را به همراه خواهد داشت.

با حضور مسوولان کشوری و استانی برگزار شد؛
فرودگاه بین المللی تبریز؛ میزبان نخستین رزمایش پدافند زیستی

آذربایجان شرقی - ماهان فلاح: رزمایش پدافند زیستی در فرودگاه بین المللی شهید مدنی تبریز برگزار شد.
رزمایش تهدیدات زیستی در فرودگاه های کشور با حضور محمد محمدی بخش رئیس سازمان هواپیمایی کشوری، کمال 
هادیان فر معاون حمل و نقل وزیر راه و شهرسازی، رضا نخجوانی مدیرعامل شرکت فرودگاه ها و ناوبری هوایی ایران، 
جعفر رزمی معاون امنیتی و انتظامی استانداری آذربایجان شرقی، نادر نقیلی معاون برنامه ریزی و امور اقتصادی 
سازمان جهادکشاورزی استان آذربایجان شرقی، منصور عمرانی رئیس اداره مدیریت بحران و مخاطرات بخش کشاورزی 
استان، مسئولان سازمان پدافند غیرعامل، مسئولان استانی و فرماندهان نظامی در فرودگاه بین المللی شهید مدنی 

تبریز برگزار شد.
معاون برنامه ریزی و امور اقتصادی سازمان جهاد کشاورزی استان آذربایجان شرقی در حاشیه این رزمایش، با بیان اینکه این 
رزمایش با هماهنگی سازمان پدافند غیرعامل کشور و شورای عالی پدافند غیرعامل استان آذربایجان شرقی و با حضور ۱۸ دستگاه 
استان در فرودگاه بین المللی شهید مدنی تبریز برگزار شد، گفت: در این رزمایش، یک هواپیمای عبوری که دارای محموله گیاه بود، 
وضعیت مسافران بد حال را اعلام و درخواست فرود اضطرای در نزدیکترین فرودگاه را می کند و فرودگاه بین المللی شهید مدنی تبریز که نزدیکترین فرودگاه 

مسیر پرواز است، به عنوان یکی از پایگاه های مرز هوایی زیستی کشور توسط مقامات ذی صلاح هوانوردی انتخاب و تعیین می شود.  
نادر نقیلی به تشریح اهداف این رزمایش پرداخت و گفت: این رزمایش با هدف ارزیابی آمادگی زیستی در حوزه هوانوردی، فرودگاهی و نظام سلامت کشور، 
ارزیابی نحوه پاسخ به تهدیدات زیستی در پروازهای بین المللی و داخلی، ارزیابی میزان حفاظت از سلامت عمومی و سرمایه های انسانی،  نحوه مدیریت 
تهدیدات زیستی در فرودگاه، ارتقای مهارت و پیشگیری از گسترش تهدیدات زیستی از طریق فرودگاه، ارزیابی فضاها، تجهیزات، نیروی انسانی و ارتقای 
هماهنگی درون و برون سازمانی در پاسخ به تهدیدات زیستی، ارزیابی دانش و مهارت های نیروهای انسانی در فرآیند پاسخ به تهدیدات زیستی، بومی سازی و 

همگام نمودن مقررات بهداشتی بین المللی )IHR( با دستورالعمل های زیستی سازمان پدافند غیر عامل برگزار شد.
معاون برنامه ریزی و امور اقتصادی سازمان جهاد کشاورزی استان آذربایجان شرقی افزود: سازمان جهاد کشاورزی استان در این رزمایش با توجه به وجود 
محموله نباتی در داخل هواپیما، جهت شناسایی عوامل تهدید در قالب اکیپ تخصصی، آموزش دیده و مجهز به تجهیزات مدرن گیاه پزشکی با هماهنگی 
فرماندهی قرارگاه پدافند زیستی استان وارد عمل شده و موفق به شناسایی تخم و لارو نوعی پشه بیماری زا گردیدند که تمهیدات لازم جهت قرنطینه نمودن نمونه 

ها در داخل هواپیما و عدم اجازه خروج محموله آلوده به خارج از هواپیما و بازگشت به کشور مبدا به عمل آمد. 


